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INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o pilną interwencję ws. drogi 207 -

a dokładniej związaną z fragmentem koszalińskim. 

W zgłoszeniach ze strony mieszkańców i przedsiębiorców transportujących 

z kierunku Polanowa pojawiły się cenne uwagi związane z bezpieczeństwem na trasie. 

Problem, który powstał, związany jest z gałęziami drzew nad drogą, które uniemożliwiają 

bezpieczny przejazd samochodami ciężarowymi. Niektóre z drzew są zbyt mocno 

pochylone, w niektórych gałęzie zwisają nisko nad jezdnią. Taka sytuacja sprawia, że 

o potencjalny wypadek lub kolizję nietrudno, zwłaszcza w sezonie zimowym, gdy warunki 

pogodowe są bardzo zmienne. 

Proszę, by służby Panu podległe zajęły się powyższą sprawą i przycięły gałęzie, jak 

również zwróciły uwagę na stan drzew w tej okolicy - czy nie zagrażają zdrowiu lub życiu 

osób uczęszczających tą trasą. 

Z góry będę wdzięczny za interwencję w powyższej sprawie. 
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